
SINCE & FOR 

V predprítomnom čase používame aj časové údaje „for“ a „since“. Požívame ich nasledovne: 

FOR - používame pred frázou, ktorá naznačuje isté obdobie, počas ktorého deja trvá/trval  

   (obdobie, počas ktorého dej trval) 

- napr. FOR five days, FOR a week (päť dní, týždeň).  

I have worked in England FOR 10 months. (Pracoval som v Anglicku 10 

mesiacov.) 

 

SINCE  - používame, keď uvádzame začiatok deja, a teda – odkedy niečo trvá 

-napr. SINCE Monday, SINCE 2000 (od pondelka, od roku 2000) 

I have worked in England SINCE September. (Pracujem v Anglicku od 

septembra) 


